



TAK NGA SECONDARY SCHOOL

Application for S1 Non-SSPA School Place (2015-2016)

1. Application period:
Date: 7 July 2015
Time: 9:00 am – 1:00 pm ; 2:00 pm – 4:00 pm
2. Application forms can be
 - a. downloaded from our school homepage (www.taknga.edu.hk), or
 - b. obtained from our school office on 7 July 2015
3. The completed application form should be submitted to our school, together with photocopies of the following documents, in person on Tuesday 7 July 2015.
 - a. Primary 5 and Primary 6 report cards
 - b. Allocation Slip issued by EDB
 - c. Hong Kong Identity Card
4. **Not all applicants** will be invited to sit for the entrance examination. The name list of the invited applicants will be announced in our school's homepage (www.taknga.edu.hk) at 6:30 pm on 7 July.
5. Those who are sitting for the entrance examination have to pay an administrative charge of **HK\$50**.
6. Time and date of entrance examination: **1:30 pm – 3:15 pm on Wednesday 8 July 2015**.
7. Successful applicants will be notified by phone after 4:00 pm on 10 July 2015. Applicants do not need to make enquiries to our school office about their application status.
8. Parents should complete the registration procedure at their daughter's allocated school first.



德雅中學

2015 至 2016 年度非中央派位中一學位申請須知

1. 報名日期及時間：

日期：2015年7月7日

時間：上午9:00至下午1:00; 下午2:00至4:00

2. 索取申請表格方法：

從本校網頁下載(www.taknga.edu.hk)或於7月7日當天到本校索取。

3. 申請人須填寫2015至2016年度非中央派位中一學位申請表，並連同下列文件之副本，於7月7日(星期二)親自交回本校。

- a. 小五及小六成績表;
- b. 教育局發出之派位證;
- c. 身份證。

4. 申請人不一定獲安排筆試。獲邀參加筆試之申請人名單將於7月7日(星期二)下午6時30分在本校網頁公布(www.taknga.edu.hk)。

5. 獲安排參加筆試之申請人需繳交\$50行政費用。

6. 筆試日期及時間：7月8日(星期三)下午1時30分至3時15分

7. 獲取錄之申請人將於7月10日下午4:00 後以電話通知，家長無須致電本校查詢。

8. 家長應先往所獲派中學註冊。